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Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

I lelyben

	

Dszteh Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyülésrő l szóló 2012.

évi XXXV1 . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Belügyminisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m

vezetőjéhez.

„Támogatja-c a Kormány Balatonalmádi óvodafejlesztési elképzeléseit és bölcsőde
létrehozását?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom ,

Tisztelt Miniszter Úr!

Balatonalmádi közel 10 ezer fős település, melyen jelenleg két óvoda is működik .

Azonban ezek állapota meglehetősen leromlott, felújításról az egyik esetében már nem is

beszélhetünk, mindenképpen új épületben kell elhelyezni a jöv őben a gyermekek jelentős

részét . Balatonalmádi pályázatot kíván benyújtani erre a célra, azonban a forrás alacsony ,

félő , hogy nem juthat hozzá a város a szükséges fedezethez, így a beruházás elmaradhat .

A város fiatal családjainak, családalapítás elő tt álló lakóinak évtizedes kívánsága eg y

bölcsőde létesítése is . Jelenleg Batatonfüzföre és Veszprémbe tudják átvinni bölcs ődés korú

gyermekeiket a dolgozni kényszerülő szülők. Balatonalmádi családjai régóta vágynak a

bölcsődére, sok választási ígéret is elhangzott ezzel kapcsolatban, de megvalósítás a ma i

napig nem történt meg.



Tisztelt Miniszter Úr !

Mi módon tudná segíteni a Kormány I3alatonalmádí őnkorrnányzatát abban az

elhatároráshan, hogy a városban új óvodai csoportok kerüljenek kialakításra egy minde n

igényeket kielégítő épületben, illetve, hogy megvalósulhasson a bölcsődei szolgáltatás is a

városban?

Várom érdemi válaszát !

Balatonalmádi, 2016 . március 31 .
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